III. LUBRICATING/HYDRAULIC OIL FLUSHING AND ACCEPTANCE CRITERIA

Hydraulic Systems that operate at working pressures of greater than 3000 psi or are supply systems incorporating servo valves are critical systems. Combined lubricating oil and hydraulic systems that supply high pressure or servo valves are considered critical systems.

The values listed in this section (III) are representative of the requirements for clean operation, but specific requirements for cleanliness are defined in GE specifications (MLI A125, MLI A160, etc.) or in GE commissioning procedures and shall take precedence over this GEK.

Critical oil systems medium is to be maintained at an NAS class 6 specification (refer to Table 1and Table 2) with water content of <100 ppm (.01%).

Bearing Lubricating or Hydraulic systems that operate at working pressures of less than 3000 psi and do not have servo valves in the system are controlled systems.

Controlled oil system fluids are to be maintained at an NAS class 8 specification (refer to Table 1 and Table 2) with water content of <100 ppm (.01%).

Drain piping is an example of a foreign material exclusion system.

Foreign Material Exclusion oil systems are to be maintained free of debris with water content of <100 ppm (.01%).
Смазочное/гидравлическое промывочное средство и критерии промывки
3. Критические системы – гидравлические системы, которые работают при рабочем давлении более 300 фунтов на квадратный дюйм или системы снабжения с сервоклапанами. Сочетание смазочного масла и гидравлических систем, которые поддерживают высокое давление или сервоклапаны – критически важные системы.

Значения, приведенные в этом разделе – показатели требований для чистых операций, конкретные требования к чистоте приведены в спецификациях турбин (MLI A125, MLI A160 и т.д) или в процедурах ввода турбин в эксплуатацию и имеют преимущественную силу.
Основные вещества масляных систем должны поддерживаться на уровне класса NAS 6 спецификации (см. таблицы 1 и 2). Содержание воды должно быть <100 миллионных долей (0,1%).
Контролируемые системы – подшипниковые смазки и гидравлические системы, которые работают при рабочем давлении менее 3000 фунтов на квадратный дюйм , у них нет сервоклапана.
Основные жидкости масляных систем должны поддерживаться на уровне класса NAS 8 спецификации (см. таблицы 1 и 2). Содержание воды должно быть <100 миллионных долей (0,1%).
Дренажные трубы – пример системы предотвращения от попадания посторонних предметов.
Системы предотвращения от попадания посторонних предметов необходимо содержать в чистоте. Содержание воды должно быть <100 миллионных долей (0,1%).
